
 

Johto ry      
Pöytäkirja 
Hallituksen kokous 16/2024 

Aika: Tiistai 29.10. klo 17:00 
Paikka: Johto ry:n toimisto (Pinni A5094), Tampereen yliopiston keskustakampus 
 

Läsnäolijat   
Elina Reims (puheenjohtaja) 
Mea Vähä-Jaakkola (sihteeri)  
Aapo Nieminen, paikalla §8–11 
Iivari Pylkkänen 
Aarne Rissanen 
Alli Vepsä paikalla §1–11 
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1. Kokouksen avaaminen 

Esitys: Puheenjohtaja Elina Reims avaa kokouksen ajassa 17.00. 
Päätös: Puheenjohtaja Elina Reims avasi kokouksen suomeksi ja hindiksi ajassa 17.00. 
 

2. Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus 

Esitys: Johto ry:n sääntöjen mukaan hallitus on päätösvaltainen, kun vähintään puolet sen jäsenistä, 
puheenjohtaja tai varapuheenjohtaja mukaan luettuna on läsnä. Todetaan kokous laillisesti 
koollekutsutuksi ja päätösvaltaiseksi. 
Päätös: Todettiin kokous laillisesti koollekutsutuksi ja päätösvaltaiseksi. 



 

3. Kokouksen pöytäkirjantarkastajien valinta 

Esitys: Valitaan kokoukselle kaksi (2) pöytäkirjantarkastajaa.  
Keskustelu: Kokouksessa on läsnä 4 henkilöä, joten valitaan Aarne Rissanen ja Alli Vepsä 
pöytäkirjantarkastajiksi. 
Päätös: Valittiin kokoukselle pöytäkirjantarkastajiksi Aarne Rissanen ja Alli Vepsä. 
 

4. Kokouksen esityslistan hyväksyminen 

Esitys: Hyväksytään esityslista kokouksen työjärjestykseksi. 

Keskustelu: Lisättiin uusi kohta 8. Edustukset. 

Päätös: Hyväksyttiin esityslista kokouksen työjärjestykseksi keskustelluin muutoksin ja numeroitiin 

kohdat uudelleen juoksevasti. 

 

5. Ilmoitusasiat ja posti 

Esitys: Merkitään tiedoksi 

Keskustelu: Hallituksen jäsenen laittama postikortti ei ole saapunut. Urbanum tulee huomenna kylään 

ja keskustellaan tarpeista. Staabin vuosijuhlilla edustettu. Ennakkoäänestys edustajistovaaleissa alkaa 

huomenna. 

Päätös: Merkittiin tiedoksi. 

 

6. Talous 

Esitys: Merkitään tiedoksi. 
Keskustelu: MobilePay perustettu. Tilikarttaa on siistitty ja kirjanpito on ajantasalla. Kaikki mitä 
tilillä on tapahtunut, on myös Tilittimessä. Selvitetään olisiko verkkosivuista mahdollista säästää. 
Päätös: Merkittiin tiedoksi. 
 

7. Sähköiset päätökset 

Esitys: Hyväksytään sähköiset päätökset 
Keskustelu: Ei ollut sähköisiä päätöksiä. 

Päätös: Merkittiin tiedoksi. 

 

8. Edustukset 

Esitys: Päätetään edustajat ja budjetoidaan edustuksiin. 
Keskustelu: Olemme saaneet kutsun Luupin pikkujouluille ja Staabin toimiston avajaisiin. Elina 
Reims ja Alli Vepsä ovat kiinnostuneet Luupin pikkujouluille osallistumiselta. Alli Vepsä, Mea Vähä-
Jaakkola ja Aapo Nieminen ovat kiinnostuneita Staabin toimistoavajaisten edustuksesta. 
Päätös: Merkittiin tiedoksi. 
 
Aapo saapui kohdan 8 käsittelyn aikana. 
 

9. Opintopajat 

Esitys: Päätetään marraskuun opintopajan työnjaosta ja käytännön järjestelyistä 

Keskustelu: Opintopaja pidetään 11.30–16. Elina laittaa varauksen munuaishuoneeseen 11–16. Mea, 

Alli ja Aarne ottavat koppia järjestämisestä. Kolmiolippuja on tarkoitus jakaa. 

Päätös: Merkittiin tiedoksi. 



 

10. Vuosijuhlasitsit 

Esitys: Päätetään vuosijuhlien työnjaosta ja käytännön järjestelyistä. 

Keskustelu: Kutsuvierasilmoittautuminen on auki. Avataan yleinen ilmoittautuminen perjantaina. 

Haetaan TREYltä projektitukea palkitsemisiin. Aarne hakee avustuksia.  

Päätös: Merkittiin tiedoksi. 

 

11. Syyskokous 

Esitys: Keskustellaan syyskokoukseen valmisteltavista dokumenteista ja hallitushaun toteutuksesta 

Keskustelu: Keskusteltiin asiakirjoista ja päätettiin niiden kalmanlinjaksi 10.11.2024. Hallitushakuun 

otetaan käyttöön Forms, jossa voi ilmoittautua ehdolle vaaleihin. Hallitushakijat julkaistaan 

nettisivuilla. Varataan Johdon syyskokoukselle Hervannan kampukselta Konetalon Flippaustila kello 

17:30 alkaen. TREY-kummia on kysytty puheenjohtajaksi. 

Päätös: Merkittiin tiedoksi. 

Alli ja Aapo poistuivat. Jatkamme yhdellä pöytäkirjantarkastajalla. 

 

12. Viestintä 

a. Hallituspestien esittelyt Instagramissa 

Keskustelu: Toteutetaan hallituspestien esittelyt viikolla 46. Canvassa vanhat pohjat, joista 

sovelletaan. Elina tekee pollin päiväjaosta. Hallitushakijoille tehdään verkkosivuille oma osio. Elina 

auttaa viestinnässä, kun edustajistovaalien takia Mealla on paljon pöydällä. 

Päätös: Merkittiin tiedoksi. 

 

13. Edunvalvonta 

a. Lokakuun kollegio 
b. Marraskuun kollegio 

Keskustelu: Lokakuun kollegiossa oli kourallinen osallistujia. Järjestökopot eivät olleet paikalla. 

Marraskuun kollegio järjestetään joka tapauksessa. Marraskuun kollegiossa on todennäköisesti tieto 

uusista hallopedeistä. 

Päätös: Merkittiin tiedoksi. 

 

14. Yhteisöllisyys 

Esitys: Merkitään tiedoksi. 

Keskustelu: Alli auttaa vujuissa. Halloweenin peruminen oli hyvä ajallisesti, jotta vujuihin voidaan 

panostaa. 

Päätös: Merkittiin tiedoksi. 

 

15. Kansainvälisyys 

Esitys: Merkitään tiedoksi. 

Keskustelu: Aapo ei ole paikalla. 

Päätös: Merkittiin tiedoksi. 



 

16. Muut esille tulevat asiat 

Esitys: Merkitään tiedoksi. 

Keskustelu: Keskusteltiin TASOn pyynnöstä narikka-avuksi 13.11.2024. Ilmoitimme 

käytettävyydestä. Johtajuussymposium meni hyvin. 

Päätös: Merkittiin tiedoksi. 

 

17. Seuraavan kokouksen ajankohta 

Esitys: Järjestetään seuraava kokous maanantaina 11.11. klo 17. 

Keskustelu: Mea ei pääse kokoukseen, Alli lupasi sihteröidä. 

Päätös: Merkittiin tiedoksi. 

 

18. Kokouksen päättäminen 

Päätös: Päätettiin kokous ajassa 18.09. 

 

Virallista allekirjoitettua pöytäkirjaa säilytetään Johto ry:n sähköisessä arkistossa. 

 


